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Vragen van het lid Van Aalst (PVV) aan de Minister van Infrastructuur en 
Milieu over het bericht «Schipholtunnel toch niet open voor avondspits» 
(ingezonden 30 maart 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Schipholtunnel toch niet open voor avond-
spits»?1 Kunt u aangeven waarom in eerdere berichtgeving van Rijkswater-
staat was aangekondigd dat de Schipholtunnel wel voor de avondspits 
geopend zou zijn? 

Vraag 2
Waarom kunnen de herstelwerkzaamheden niet buiten de spits worden 
uitgevoerd zodat de tunnel in ieder geval gedeeltelijk kan worden openge-
steld? 

Vraag 3
Kunt u aangeven in hoeverre de huidige tunnelwetgeving een onnodige 
belemmering vormt voor het zo spoedig mogelijk openstellen van de 
Schipholtunnel en in hoeverre dit afwijkt van tunnelwetgeving in andere 
Europese landen? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het schandalig is dat de Schipholtunnel weer zo lang 
dicht is en bent u bereid om een onderzoek in te stellen naar de gang van 
zaken en de procedures hiervoor te versoepelen, zodat tunnels zo spoedig 
mogelijk weer veilig gebruikt kunnen worden voor het verkeer?

1 http://www.telegraaf.nl/binnenland/27890258/__Schipholtunnel_deels_open__.html
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